

Title (en)

DICE AND TOKEN GAME APPARATUS AND METHOD.

Title (de)

WÜRFELSPIEL MIT SPIELMARKEN SOWIE SPIELANLEITUNG.

Title (fr)

JEU COMPORTANT DES DES ET DES FICHES ET METHODE DE JEU.

Publication

EP 0221150 A1 19870513 (EN)

Application

EP 86903063 A 19860425

Priority

US 72870185 A 19850429

Abstract (en)

[origin: WO8606292A1] A game apparatus for two or more players includes a plurality of dice (11-13) having various forms of indicia on the sides of the dice, and a plurality of tokens (17-22) wherein each token has one of the indicia forms used on the dice. One player throws the dice, and the indicia showing on the dice are used to determine if the player receives a token, wins the pot, splits the pot with the house, or splits the pot with another player already holding a token.

Abstract (fr)

Jeu pour deux ou plusieurs joueurs comprenant une pluralité de dés (11-13) dont les faces présentent différents types de symboles, ainsi qu'une pluralité de fiches (17-22), chaque fiche présentant l'un des symboles apparaissant sur les dés. Un joueur jette les dés, et les symboles apparaissant sur ces derniers sont utilisés pour déterminer si le joueur reçoit une fiche, touche la cagnotte, partage la cagnotte avec la banque, ou partage la cagnotte avec un autre joueur déjà en possession d'une fiche.

IPC 1-7

A63F 9/04

IPC 8 full level

A63F 9/04 (2006.01); **A63F 3/00** (2006.01); **A63F 9/00** (2006.01)

IPC 8 main group level

A63F (2006.01)

CPC (source: EP)

A63F 9/0415 (2013.01); **A63F 2003/0016** (2013.01); **A63F 2003/00703** (2013.01)

Citation (search report)

See references of WO 8606292A1

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE FR GB IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

WO 8606292 A1 19861106; DE 3690228 T1 19870604; EP 0221150 A1 19870513; JP H0651074 B2 19940706; JP S62502669 A 19871015

DOCDB simple family (application)

US 8600914 W 19860425; DE 3690228 T 19860425; EP 86903063 A 19860425; JP 50272386 A 19860425